

#	တမ်းတမ်း	ပုမတမ်းဖိလအိဉ်ဒီးမူဒါ	တံအိဉ်သးလကတိဉ်ခဲအံ	တံမလပုတံ ပတိဉ် အမုနံ
	ကဆာတံယုကွာ်ဝဲ မုတံဟ့ဉ်လါလဲအတံလီဆီလါ တံတုလိဉ်အီ တသ့တဘဉ်အိဉ်ခါန့ဉ်လီ.	တံနီဖးကရုဉ်ဒီးတံနီလီတံ အဂီ Jessica Moore		
၆	မတံယုသ့ဉ်ညါပုမုးကတံတံအတံသ့ဉ်မံသးမုဉ်ဒီးတံကွာ်ထွဲမကဆီ တံမတဖဉ်အကံအစီန့ဉ်လီ. တံယုထံဉ်သ့ဉ်ညါတံ/ တံခဲကွာ်စီကွာ် ကွာ်တံလါ ၁-၂ နံဉ်လါ ကဆာတံဒီးကွာ်ကဒါကွာ်တံလါ ၁-၂ နံဉ်အ တံ ပုန့ဉ်လီ.	FS ပုန့ဉ်တံအိဉ် Van Dobson	တံသမံထံလါ တံမအီလါ တယံဉ်ဘဉ်န့ဉ် မုဉ်လါမံဂုး ၂၀၁၁ န့ဉ်လီ.	မံဂုး ၂၀၁၂ မုတမု ၂၀၁၃
၇	ဒ်တံဟ့ဉ်ခဲးအသီးဒီးမတံယုသ့ဉ်ညါကွာ်တံဟူးတံဂဲလါ တံဟံဖျါထီဉ် PRM လါ တံမအုန့မတံ မုတမု တံဟံထံနီဖးတံလါတဖိးသဲး, လါမုအဖိးမံလိဉ်ကံလိဉ်အသးဒီး PRM တံဟံဖျါခူသ့ဉ် မုတမု ဒီးသ န့ဉ်ထီဉ်အသးလါတံဖးတံမတံအိဉ်သးအဂါအတံဂုကံတဖဉ်လါ ဘဉ်တံဟံဖျါထီဉ်အီဆူ ပအိဉ်န့ဉ်တကွာ်.	တံကွာ်ထွဲမကဆီတံအပုန့ဉ်တံ Lea Holt FS HR ပုန့ဉ်တံ Tracy Agnew OHR ပုမတံဖိဒီးတံပုဆုတံဂုလိဉ်အပုဟ့ဉ်ကူဉ်တံ Chris Chiron EEO/ADA မုဒါနီဉ် Ann Penn	တံအိဉ်ခိးတံခဲးဆါလါ PRM.	တံဆဲးမအီထီဉ်
၈	ကွာ်ကဒါကွာ်ပုတံကွာ်ထွဲတံမကဆီအတံမတဖဉ် အတံသိဉ်တံသိ ဒီးဖိလစံဉ်တဖဉ်လါ ကမလီတံလါ ကလီကံလိဉ်သးဒီးဖုဉ်စီမိအဖိ လစံဉ်တဖဉ် ဒီးတံမအကျတဖဉ်န့ဉ်လီ.	FS HR Doni Posey ပုကွာ်ထွဲမကဆီတံအပုန့ဉ်တံ Lea Holt OHR ပုမတံဖိတဖဉ်, ဒ်တံလိဉ်ဘဉ်အီအသိး	ဖိလစံဉ်ကျဲသန့ဒီးတံမအကျါအကျဲတဖဉ် တံကွာ်ကဒါကွာ်အီန့ဉ်လီ.	လါဒ်စဘဉ် ၂၁, ၂၀၁၁

တံကိးတံမဒီးတံဒီးငါပုမတံဖိ

#	တမ်းတမ်း	ပုမတံဖိလအိဉ်ဒီးမူဒါ	တံအိဉ်သးလကတိဉ်ခဲအံ	တံမလပုတံ ပတိဉ် အမုနံ
၁	တံကွာ်ကဒါကွာ်တံကိးပုမတံဖိဒီးတံဒီးငါတံအကျါအကျဲတဖဉ်, လါအ ပုဉ်ယုဉ်ဒီးတံလိဉ်လါတံမအဂီဒီးတံသံကွာ်ခဲးဆါတံဂုကံကျါ, လါပုမတံ ဖိလါ အကွာ်ထွဲမကဆီတံတဖဉ်လါ ကမလီတံတံကိး ပုကညီတဖဉ် လါ အဖိးမံလိဉ်သးဒီးဖုဉ်စီမိအဖိလစံဉ်ဒီးပုနီတံဂါလါ တံဒီးလဲအီတဖဉ် လါပုဒီးပတံဆဲးကျဲဆဲးကျဲဒီးတံမတံဖိဒီးတံမအတံလိဉ်ဘဉ်တဖဉ်န့ဉ်လီ.	OHR ပုန့ဉ်တံ အိဉ်အဟ့ဉ်တံဖးတံမဒီး တံ ဟံလါ ပုမတံဖိ Noreen Montgomery, FS HR Trish Batchelor	တံမအိဉ်ထီဉ် တံအကျါအကျဲလါ တံဆီလီဟံလီအီတဖဉ်လါ တံက ဒီးလဲပုမတံဖိတံစီတလီဒီးပုမတံ ဖိထီဉ်တဖဉ်လါ အပုဉ်ယုဉ်ဒီး HR အတံပုဉ်ယုဉ်မသကံးတံ, လါဘဉ်တံ ဒုးအိဉ်ထီဉ်ဒီးတံမလိဉ်ထီဉ်ဖးထီဉ်အီ	လါဒ်စဘဉ် ၃၁, ၂၀၁၁

			လီ၊ ပုၤမၤကဆိတၢ်ဒီးတၢ်ကွၢ်ထွဲတဖၣ် လၢအပၣ်ယုၣ်မၤသကိးတၢ်လၢ တၢ်ဒီးလဲ တၢ်တဖၣ်န့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်အီၤလၢ တၢ်မၤ လိတဖၣ်ဝံၤလဲန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကွဲးကဒါက့ၤ တၢ်ကိးတၢ်မၤတဖၣ်လၢ တၢ်မၤကဆိတၢ် အတၢ်မၤလၢ အပတၢ်ကိးခါအပူၤန့ၣ်လီၤ.	
--	--	--	--	--

တၢ်ကွၢ်ထွဲပၤဆၢတၢ်ဖံးတၢ်မၤ

#	တၢ်ဖံးတၢ်မၤ	ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတီၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပုၤ တၢ်ပညိၣ် အမုၢ်နံၤ
၁	မၤပုၤန့ၣ်တၢ်ပၤဆၢတၢ်ဖံးတၢ်မၤအကျိၤအကျဲတဖၣ်လၢ ကပျဲ ပုၤမၤတၢ်ဖိ တဖၣ်လၢ ကဟ့ၣ်ထီၣ်တၢ်ခိအာတဖၣ်လၢတၢ်ကဘိဘၣ်မၤဂ့ၤထီၣ်အီၤ သ့ခိဖျါ တၢ်မၤအခိၣ်တဖၣ်ဒီးပုၤမၤဆၢတၢ်ဖိတဖၣ်ဒ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲလၢ တၢ်မၤဆိအီၤအသိးန့ၣ်လီၤ.	FS HR Doni Posey OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆၢကွၢ်ထွဲ တၢ်ရူလိၣ် အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	တၢ်မၤတၢ်ဝဲၤထံနီၤဖးကွၢ်တၢ်န့ၣ်လီၤ.	အ့ၣ်ဖူး ၃၀, ၂၀၁၂
၂	ကွၢ်ကဒါက့ၤဒီးဘိဘၣ်မၤဂ့ၤထီၣ်က့ၤ တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ် အလီၢ်အ လၢတဖၣ် အမူဒါတၢ်ပၤဖျါန့ၣ်တက့ၢ်.	FS HR Trish Batchelor OHR အပုၤန့ၣ်တၢ်လၢ တၢ်နီၤဖးကရူၢ်ဒီးတၢ်နီၤလီၤတၢ် အဂီၢ် Jessica Moore OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆၢကွၢ်ထွဲ တၢ်ရူလိၣ်အပုၤဟ့ၣ် ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	ပုၤမၤကဆိတၢ်ဒီးပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်အတၢ်န့ၣ်ကျဲအလီၢ် အလၢအတၢ်ပၤဖျါတဖၣ် ဘၣ်တၢ်ကွဲးကဒါက့ၤအီၤ ဒီးတၢ်မၤလိၣ်ထီၣ်ဖးထီၣ်အီၤဝံၤလဲန့ၣ်လီၤ. တၢ်မၤ ကဆိတၢ် အလီၢ်အလၢလၢ တၢ်ပၤဖျါထီၣ်အီၤတဖၣ် ဘၣ်တၢ်ကွဲးကဒါက့ၤအီၤဒီးဘၣ်တၢ်ကွၢ်ကဒါက့ၤ အီၤလဲန့ၣ်လီၤ.	လၢမၢ်ရူး ၃၁, ၂၀၁၂
၃	လၢတၢ်ကဒူးန့ၣ်တၢ်ခဲကွၢ်စီၤတၢ်သ့ဟံးမူဒါတဖၣ် မၤလီၤတၢ်ဝဲလၢ “က ရူၢ်အတၢ်မၤသကိးတၢ်တဖၣ်ဒီးတၢ်သ့တၢ်ဖံးတၢ်မၤဖဲန့ၣ်နီၤ” အတၢ်မၤခိၣ် သ့ၣ်တဖၣ်လၢ တၢ်စူးကါယုၣ်အီၤလၢတၢ်ကွၢ်မၤကဆိတၢ်မၤအတၢ်မၤရဲၣ် ကျဲတဖၣ် အပူၤ, ဒီး“တၢ်မၤအခိၣ်”တဖၣ်အတၢ်သိၣ်တၢ်သိၣ်တၢ်မၤကျဲ ခိၣ်သ့ၣ်မ့ၢ်ဝဲ တၢ်ကဘၣ်ဒူးအိၣ်ထီၣ်ပၤဖျါယုၣ် တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ် မူဒါခိၣ် အတၢ်မၤတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲန့ၣ်လီၤ.	FS HR Doni Posey OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆၢကွၢ်ထွဲ တၢ်ရူလိၣ်အပုၤ ဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	တၢ်ကမၤလိၣ်ထီၣ်ဖးထီၣ်တၢ်ဆိတလဲတဖၣ်ဖဲ လၢ ယူၤလဲ ၂၀၁၂ အတၢ်မၤအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲအပူၤ န့ၣ်လီၤ.	လၢယူၤ ၃၀, ၂၀၁၂

တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိၤဒီးတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျၢတဖၣ်

#	တၢ်ဖဲးတၢ်မၤ	ပှၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတီၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပှၤတၢ်ပညိၣ်အမုၢ်န့ၢ်
၁	ဒူးအိၣ်ထီၣ် တၢ်မၤမူဒါခိၣ်အတၢ်ခိၣ်ထီၣ်လဲၤထီၣ်တၢ်အတၢ်မၤရဲၣ်ကျဲၤလၢတၢ်မၤန့ၢ်တၢ်လၢတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အဂီၢ်တဖၣ်/တၢ်ကွၢ်ထွဲကဆွဲကဆိတၢ်မၤအတၢ်မၤမူဒါခိၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	FS HR ပှၤဟ့ၣ်တၢ်မၤလိ Ray Doyle OHR အပှၤန့ၣ်တၢ်အိၣ်လၢတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျၢဒီးတၢ်မၤဂ့ၤထီၣ်တၢ်သ့တၢ်ဘၣ် Kathy Bryant	ပှၤမၤကဆိတၢ်အတၢ်တီၢ်ကဝီၤခဲန့ၣ်တဖၣ်ဒီးပှၤန့ၣ်တၢ်စၢၤတဖၣ် မၤပှၤ “ခဲရိၣ်လဲန့ၣ် တၢ်ပၤတၢ်ပြဲးအတၢ်သ့ၣ်ထီၣ် ဂံၢ်ထံးတဖၣ်” အတၢ်မၤလိဒီးဘၣ်တၢ်ဆဲးလီၤအမံၤလၢ တၢ်မၤခိၣ်ထီၣ်လဲၤထီၣ် တၢ်မၤအိၣ်တဖၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ.	နီၣ်ဝုဘၣ် ၃၀, ၂၀၁၂
၂	တၢ်လိၣ်ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိၤထီၣ်ကဒါက့ၢ်တၢ်မၤလိဆူ တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆွဲကဆိအပှၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤတၢ်ဆုၢ်ကရၢၢ်ဖိတဖၣ် (မ့ၢ်လိၣ်ယုၣ်ဒီးပှၤကျိးထံတၢ်) လၢတၢ်ဟ့ၣ်ပလီၢ်အဆၢကတီၢ်လၢ အသုတမၤတံၢ်တၢ်မၤအန့ၣ်ဒီးတၢ်ပဲၤဖးနီၤဖးတၢ်အဆၢလၢ အပၣ်ယုၣ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢအဘၣ်ထွဲဒီးဖျၢၣ်စိမိၤအကျဲသန့ဖိလစံၣ် လၢအဘၣ်ထွဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. (ဖိလစံၣ်လၢအကြိတၢ်မၤအန့ၣ်ပယုၣ်ဒီးတၢ်ပဲၤထံးနီၤဖးတၢ်အဆၢ, SPA တၢ်ဆိးထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်ဖိလစံၣ်, တၢ်အိၣ်ယၢၤဂံၢ်ထံးလၢကွီကရၢၢ်ပှၤ, တၢ်ကဆိးထီၣ်တၢ်သးတဖၣ်အဂ့ၢ်, တၢ်ရူသ့ၣ်, တၢ်ကြိအတၢ်ဟ့ၣ်ကၣ်က့ၢ်တၢ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	FS HR တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိမူဒါခိၣ်Ray Doyle EEO/ADA ဝဲၤဒါး Camille Brooks OHR တၢ်ဆိးထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်ပှၤန့ၣ်တၢ် Martha Fowler	ဒူးအိၣ်ထီၣ်တၢ်မၤအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤလၢ တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.	ဖှၤတြုၤအါရံၤ ၁၅, ၂၀၁၂
၃	တၢ်ကဟ့ၣ်လီၤဒီးတၢ်လိၣ်ဘၣ်တၢ်သိၣ်လိအဲကလဲးကျိၣ်နီၣ်ကျိၣ်ခဲ ကျိၣ်တကျိၣ် (ESL) အတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤလၢ ပှၤမၤတၢ်ဖိလၢ တဲအဲကလဲးကျိၣ်တဘၣ်တဖၣ်, နီၣ်အလီၢ်အိၣ်ဝဲအသိးန့ၣ်လီၤ.	တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပှၤန့ၣ်တၢ် Lea Holt FS HR တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိမူဒါခိၣ် Ray Doyle OHR အပှၤန့ၣ်တၢ်အိၣ်လၢတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျၢဒီးတၢ်မၤဂ့ၤထီၣ်တၢ်သ့တၢ်ဘၣ် Kathy Bryant	တၢ်မၤတၢ်ယုၣ်သ့ၣ်ညါဘၣ်ပးကျိၣ်အတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်တဖၣ် န့ၣ်လီၤ. ဒီးသန့ၤထီၣ်အသးလၢ တၢ်သမံၤသမိးအဖိခိၣ်, တၢ်ကစးထီၣ် ESL အတၢ်မၤလိလၢလိယန့ၢ်အါရံၤထီၣ် န့ၣ် လီၤ.	တၢ်စးထီၣ်ဟ့ၣ်အီၤဖဲ ယန့ၢ်အါရံၤ , ၂၀၁၂
၄ က. ခ.	ဒူးအိၣ်ထီၣ်တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တၢ်ကရၢၢ်ကရိအသးအတၢ်မၤကျဲၤတဖၣ်လၢ ကယုၣ်လီၤဘိၣ်ဘၣ် တၢ်ဆဲးတၢ်လၢအတၢ်ဂ့ၢ်ကိလၢအအိၣ်လၢဝဲၤကျိၤအပူၤ, လၢအပၣ်ယုၣ်ဒီး- တၢ်မၤခိၣ်ထီၣ်လဲၤထီၣ် ကရၢၢ်အတၢ်ဘၣ်သးအကျဲခိၣ်သ့ၣ်လၢ တၢ်ထၢယုၣ်ဒီးတၢ်ဘိၣ်ဘၣ်မၤဂ့ၤထီၣ် တၢ်ဆဲးတၢ်လၢအတၢ်ဂ့ၢ်တဖၣ်ဒီးမၤဂ့ၤထီၣ် တၢ်ပၤတၢ်ဆုၢ်/ပှၤမၤတၢ်ဖိအတၢ်ဂ့ၢ်ကိတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ပညိၣ်ဒူးအိၣ်ထီၣ် ပှၤဟ့ၣ်ပှၤမၤတၢ်ဖိတၢ်သိၣ်လိလၢ တၢ်ကန့ၢ်ပၤဖိလစံၣ်ဒီးတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်လၢတၢ်ဒူးအိၣ်ထီၣ် နီၣ်ကစၢ်/တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တၢ်ကရၢၢ်ကရိအကံၢ်အစိတဖၣ်ဒီးတၢ်ကဆဲးဟ့ၣ်အီၤ	ပှၤပၤဆုၢ်တၢ်ကမံးတံၢ် ကဒူးအိၣ်ထီၣ် တၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်တဖၣ်လၢကစးထီၣ်မၤ ၄ (က) ဒီး ၄ (ခ) အဂီၢ်လီၤ. လၢ ၄ (ဂ) အဂီၢ်, FS HR အပှၤန့ၣ်တၢ် Tracy Agnew တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပှၤန့ၣ်တၢ် Lea Holt		ယန့ၢ်အါရံၤ ၃၁, ၂၀၁၂

#	တမ်းတမ်း	ပုမာတမ်းဖိလားအိန်ဒီးမူးဒါ	တမ်းအိန်သးလားကတီးခဲအံ	တမ်းလားပုတမ်းပညိန်အမုန်နဲ
ဂ.	တမ်းလဲ ထိဘိတဘိယူပီ, လားကမားဆုန်ထိန်တမ်းသုန်ညါနဲပမ်းနီးကမားဂုထိန်ဝဲ တမ်းဆဲးကျိးဆဲးကျါအတမ်းသုတမ်းဘန်တဖန်နဲလဲ.			
	ယုထံသံသမိးတမ်းကရုလား တမ်းလိန်ဘန်အိလား ဟိန်ကဝိလဲဆိတဖန်လား ကမားနဲအိထိန်တမ်းလဲ အဂီနဲလဲ.			
၅	ကွဲးကျိန်ထံလံာ်တီလံာ်မိ/ဖိလစံလဲ အရုဒိန်တဖန်ဆု ကျိန်သားကျိန်လားညိန်ပုမာတမ်းဖိလားအမားတမ်း တမ်းကွဲးထွဲကဆုကဆိတမ်းအိန်အဲဝဲ (စပုန်ကျိန်, ပယိးနီးကညိကျိန်တဖန်)နဲတကွဲး.	OHR အပုမာတမ်းဖိ FS HR အပုနဲတမ်း Tracy Agnew	PRM အတမ်းဟ်ဖျါနီးဖိလစံတဖန်လားအဘန်ယးနီး တမ်းမားတရိတပါမားတမ်းတမ်းနီးတမ်းဝဲထံနဲဖးတဖန်ဘန်တမ်းကွဲးကျိန်ထံအိးနီးလဲလဲကိးနီး ပုမားကဆိကွဲးထွဲကဆုအပုမာတမ်းဖိတဖန်နဲလဲ. ဖိလစံအကဲတဖန်တမ်းကွဲးကဒါကွဲးအိလား ကကွဲးကျိန်ထံအိအဂီနဲလဲ.	ယနူးအါရဲ ၁၅, ၂၀၁၁
၆	မားပုးနီးနဲလဲ SPA ပုမာတမ်းဖိအလိန်နဲကျဲ, ယုဒီးကျိန်သားကျိန်လားတမ်းကွဲးကျိန်ထံအိလားအမု ပုမာတမ်းဖိလား အအိန်လား တမ်းကွဲးထွဲမားကဆိတမ်းတဖန် (စပုန်, ပယိး, နီးကညိကျိန်)တဖန်နဲလဲ.	OHR အပုနဲတမ်းအိန်လားတမ်းဆဲးကျိးဆဲးကျါနီး တမ်းမားဂုထိန်တမ်းသုတမ်းဘန် Kathy Bryant FS HR အပုနဲတမ်း Tracy Agnew	လိန်နဲကျဲတဖန်ဘန်တမ်းမားဝဲကွဲးအိလား OHR	ယနူးအါရဲ ၁၅, ၂၀၁၁
၇	ဟုန်ပုမာတမ်းကျိန်ထံတမ်းဖိလားတမ်းတမ်းအိန်ဖိန်တဖန်ဖဲအလိန်ဘန်အခါနဲတကွဲး.	ပုမားဆုတမ်းကမဲးတမ်းဟုန်ကုန်အိထိန်တမ်းဟုန်ကုန်တမ်းမဲ	တမ်းအိးခဲအိနဲလဲ.	တမ်းဆဲးမားအိ

တမ်းပုး

#	တမ်းတမ်း	ပုမာတမ်းဖိလားအိန်ဒီးမူးဒါ	တမ်းအိန်သးလားကတီးခဲအံ	တမ်းလားပုတမ်းပညိန်အမုန်နဲ
၁	ဆိကမိန်လားတမ်းကမားအါလဲနီး UNC Safewalk မုတမု တမ်းကရားကရိလားအလဲကဲလိန်သးလား ကနူးအိန်ထိန်နီးပုမိးတမ်းတဖန်လား ကွဲးကရားတမ်းသုန်ထိန်အတမ်းလိန်တမ်းကျဲတဖန်အဘန်စားလား ပုမာတမ်းဖိလား တမ်းမားအဆားကတီးသားကတီးတကတီးအဂီ (တမ်းမားနဲ	တမ်းကွဲးထွဲမားကဆိတမ်းအပုနဲတမ်း Lea Holt OHR ပုမာတမ်းဖိနီးတမ်းပုမားကွဲးထွဲကဆုရဲလိန် အပုဟုန်ကုန်တမ်း Chris Chiron		ယနူးအါရဲ ၁၅, ၂၀၁၁

	အိတ်မာဖဲ မှန်ခိုင်-မှန်ခိုင်-စးထိုင်လာ ဟါခီ ၁၁:၀၀ နှစ်ရံတူ လာဂီခီ ၃ နှစ်ရံ)			
၂	ယုသုညါလာတက်ကမာသကီးတီး UNC Public Safety လာ ကမာလီတက်အိထိုင်လာ တက်ကဟးခိးတဲ တဲလီလာတက်ဘဉ်ယိုင် အိုင်အါအလီခိး/မုတမုာ် ဖဲတဲဆါကတီတတီတီန့လီ။	တက်ကွာ်ထွဲမာကဆီတဲအပုန့တဲ Lea Holt	ပုကွာ်ထွဲပုန့တဲ ဆဲးကျဲ Public Safety လာကယုသုညါ တဲကဲထိုင်သးသုတဖုန့လီ။	ယနူအါရံ ၁၅- ၂၀၁၂
၃	မာလီတဲလာပုကွာ်ထွဲမာကဆီတဲအပုမာတဲဖိတဖုအိုင်ခိးတဲဂုတ် ကျါလာ ကဆဲးကျဲ Deer Oaks , ဖဲအလိုင်ဘဉ်ဝဲအခါန့တဲကွာ်။	FS HR La-Kristyn McLean	EAP အတဲဂုတ်ကျါအလိုင်ကုတဖု တဲကွဲး ကျိထံဆူ စပုဉ်, ပယီ, ခိးပုကညီခိး ရါလီ အီလာ ပုမာတဲဖိအဂါတဖုအကျါန့လီ။	လာပဲလဲ